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Aj keď slniečka zatiaľ nemáme veľa, 

prajeme Vám všetkým príjemné prežitie 

dovolenkového obdobia, veľa 

slnečných dní, oddychu, gulášovania, 

dobrých grilovačiek a hlavne  

dovolenku bez úrazov. 

                                                                                                              redakčná rada 

Foto: Ján Kubáň 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pôdohospodárska platobná agentúra v spolupráci s obcou pripravuje dodávku potravín 

– cestovín a múky pre občanov, ktorí sú v hmotnej núdzi a pre poberateľov dôchodkov. 

Dvadsať kilogramov múky a toľko isto cestovín dostane kaţdý, kto o pomoc poţiada.  

Pred prebratím dodávky potravín sa kaţdý príjemca potravín musí preukázať 

platným občianskym preukazom a potvrdením z úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, 

poberatelia dôchodku, ktorých výška dôchodku nepresahuje 305 € /nepracujúci 

poberatelia starobného, predčasného, invalidného dôchodku/ predloţia rozhodnutie 

sociálnej poisťovne o valorizácii dôchodku od 1.1.2011 alebo potvrdenie sociálnej 

poisťovne o výške poberaného dôchodku. Doklady je potrebné priniesť na obecný úrad 

do 29.7.2011   
Na základe týchto predloţených dokladov bude na obecnom úrade zhotovený súpis 

občanov, ktorí o túto pomoc poţiadali a následne zdokladovali. Po tomto úkone bude 

potravinová pomoc objednaná zo skladu z Dovalova a následne dovezená na obecný úrad, 

kde si ju budú môcť občania prevziať. Termín  prevzatia bude oznámený prostredníctvom 

miestneho rozhlasu a oznámením na vývesnej tabuli. Potraviny môţu slúţiť len na vlastnú 

spotrebu a nie je moţné ich ďalej predávať. Bliţšie informácie Vám budú poskytnuté na 

obecnom úrade, alebo na čísle telefónu 044/5570755    Bc. Dana Havlanová 

 
 

Posledné detaily – 
autobusová zastávka, 

lavičky, smetné koše a 

zeleň ukončia druhú 

etapu revitalizácie 

námestia. Veríme, ţe 

toto je priestor, ktorý sa 

stane srdcom našej 

obce, budeme si ho 

všetci chrániť a nie 

ničiť. Veď je to predsa 

reprezentačné miesto 

obce Partizánska 

Ľupča.  
          Ľubomír Frič, starosta 

Slávnostné otvorenie  zrekonštruovaného námestia sa uskutoční v rámci piateho ročníka 

remeselníckeho jarmoku, ktorý sa bude konať  17.9.2011 
 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Chceme všetkým ľuďom oznámiť, 

ţe pomaly sa musíme na jarmok pripraviť. 

Bude to uţ ročník piaty – JUBILEJNÝ, 

musíme mu preto zostať verní. 

Do prípravy treba zapojiť ľudí ochotných, 

ktorí pomôţu pri prácach náročných. 

Zabezpečiť ochotu dobrých sponzorov, 

čo pomôţu finančne alebo peknou tombolou. 

Preto pozývame všetkých, ktorí vzťah k tomu majú 

a svoje ruky k dielu radi prikladajú. 

Nech 17. septembra 2011 sa nám jarmok vydarí 

a bude s dobrým programom veselý a plný zábavy. 
Anna Jacková 

Bližšie informácie poskytne Renáta Antolová na Obecnom úrade 

v Partizánskej Ľupči, alebo na č. tel. 044/5570755, 0908 908 739 

Už po piatykrát sa naša organizácia červeného kríža 
zapojila do verejnej finančnej zbierky "Deň narcisov", 
ktorá sa uskutočnila dňa 15. apríla 2011. Za 45O kusov 
narcisov bola vyzbieraná suma 260,66 € a odoslaná na 
účet "Ligy proti rakovine". Všetkým ,ktorí ste sa zapojili do 
tejto, tak humánnej akcie vám ďakujeme.        
                 D. Adamčiaková  tajomníčka MS SČK v Part.Ľupči 

 

 

 

 

Miestny spolok červeného kríţa v našej 

obci uskutoční hromadný odber krvi, 

ktorý sa uskutoční v mesiaci september 

alebo október. Darcov krvi budeme 

včas informovať. Odber sa uskutoční v 

kultúrnom dome.           Daša Adamčiaková 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dieťatko v rodine,  to je radosť. 

Dôvod tešiť sa na kaţdý nový deň, 

na kaţdé slovíčko, krôčik, úsmev ... 
Aj my, na Obecnom úrade v Partizánskej Ľupči  sme sa 

dňa 29.6.2011 tešili, keď sme mohli v obradnej 

miestnosti privítať osem našich najmenších 

spoluobčiankov so svojimi rodičmi, ktorí sa zapísali do 

veľkej rodiny ľupčanov. Veríme, ţe v našej obci budú 

spokojne a bezpečne rásť a ţe svoju obec budú 

povaţovať za svoj skutočný domov.  Finančný 

príspevok v sume 100 €  od obecného úradu určite 

všetkých potešil.                            Renáta Antolová  

                      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Alena Kyselová 

Ţeláme Vám všetkým veľa zdravia, šťastia a úspešný ţivot v našej obci, milé naše ratolesti. 

Ivan Frič 

Patrícia Moravová 

Matúš Kubáň 

 

 

Rodičom a detičkám sa prihovoril  

starosta obce Ľubomír Frič 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Martina Zaťková Kevin Lezo 

Alţbeta Turčanová 
Diana a Damian Dobákovci 

 

 

Je našim veľkým ţelaním, aby takýchto spoločných fotografií bolo 

čoraz viac. Tak detičky, vykročte do ţivota tou správnou nohou ... 

Milým programom všetkých potešili 

Rastislav Sekan a Kristína Nagranová 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Základná organizácia slovenského 
červeného kríža Partizánska Ľupča tento rok 
usporiadala už štvrtý ročník súťaže vo varení 

gulášu. 
Teší nás váš záujem o našu súťaž, tak sme sa 
rozhodli urobiť už jej IV. ročník. Vybrali sme si 
pekný, teplý deň, ktorý nám trošku prekazili 
kvapky dažďa. Ale nám to nepokazilo náladu, 
krájalo sa mäsko a cibuľka, rúbali sa polienka a 
pomedzi to sa spievalo s harmonikou. Náladu 
bolo cítiť na každom kroku. A keďže sa každým 
rokom prihlási vždy niekto nový, tak aj niečo 
nové sa vždy dozvieme. 
Tento rok sa prihlásilo až 11 družstiev, ktoré si 
zmerali chute a vône, toho čo nesmie v lete 
chýbať - gulášu. Keďže porota bola prísna a 
nedala sa podplatiť, umiestnili sa takto:  1.-
Dolniacky pipáši zo Šale,   2. bratia Jurčovci 
z Lipt. Mikuláša, 3.Snehulienka a dvaja 
gulášnici z Laziska, 4.Slovenský zväz telesne 
postihnutých v Part.Ľupči, 5.Darmošlap Part. 
Ľupča,  6.Lunetrdlo Part. Ľupča, 7. Oltárny 
krúžok žien pri ev. cirkvi  Part. Ľupča- ženy 
z Dúbravy, na 8.mieste boli až dva družstvá a 
to MS-SČK Part. Ľupča a Obecný fut. klub 
Part. Ľupča, 9.PVP–tesári, murári Part.Ľupča 
a 10.miesto patrilo rybárom. Svojim spôsobom 
každý guláš bol dobrý ,ale vyhrať nemohli všetci. 
Po súťaži ako vždy, nás čakala bohatá tombola, 
vďaka sponzorom, ktorým ďakujeme, že nám 
opäť prispeli. Nakoniec sa večer začal tanečnou 
zábavou, ktorá pokračovala do rána. Ďakujeme 
vám a tešíme sa možno o rok na piaty ročník.  
Daša Adamčiaková taj.MS-SČK v Part.Ľupči 

 

 

 

 

„Čo myslíte, 

bude ten náš 

najlepši?...“ 

 

„Tak čo ţeničky, páčilo sa Vám? Prídete aj o rok?...“ 

Aj v daţdi nám bolo veselo... 

... ale nám rýchlo zapchali ústa... 

Zlatí „Dolniacky pipáši“ nás zas naučili, ako sa varí 

u nich vynikajúci guláš. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nastalo obdobie letných dovoleniek a zlodeji častejšie vyuţívajú našu nepozornosť, neopatrnosť. Pritom ochrana 

nášho majetku pred trestnou činnosťou často závisí na dôslednom dodrţiavaní jednoduchých pravidiel, ktoré nie sú 

vôbec nové a v podstate ich všetci poznáme. Aby ten čas dovolenkový bol bez problémov, polícia vám posiela 

niekoľko odporúčaní: 

 nikdy nenechávajte kľúče pod rohoţkou, ani na inom mieste pred vchodom do bytu, zlodeji ich vţdy nájdu, 

 pokiaľ sa presťahujete do nového bytu, ihneď vymeňte zámky na dverách, 

 uvádzajte na zvončeky, schránky a dvere svoje priezvisko v mnoţnom čísle a bez titulov, láka to zlodejov,  

 prevencia proti vlámaniu začína dobre zamknutými dverami a preto vţdy dôkladne skontrolujte dvere i okná, 

či sú zatvorené, pretoţe najčastejšie miesta vstupu zlodeja do bytu sú práve dvere a okná, 

 vyuţívajte bezpečnostné dvere, nakoľko bezpečnostné dvere sú pre zlodeja takmer neprekonateľnou 

prekáţkou,  

 zapíšte si výrobné čísla drahej elektroniky a iných cenností v byte, ktoré v prípade krádeţe pomôţu polícii pri 

jej vyhľadávaní, identifikácii a následnom vrátení majiteľovi. 

 ak vám boli odcudzené kreditné karty, šekové či vkladné kniţky, cenné papiere, je nutné o tom informovať 

okrem polície aj banku, sporiteľňu alebo inštitúciu, u ktorých máte tieto cenné papiere vedené. Zablokovanie 

konta proti manipulácii páchateľom musí byť vaším prvoradým záujmom.  

 pri ukradnutí ostatných dôleţitých dokladov, ako sú pasy, občianske preukazy a pod. je potrebné ihneď túto 

skutočnosť nahlásiť príslušným úradom, ktoré ich vydávajú 

 pred odchodom na dovolenku nesťahujte rolety a ţalúzie, zverte kľúče od bytu spoľahlivému susedovi, alebo 

príbuznému, ktorý bude váš byt pravidelne kontrolovať a vyberať poštu, 

 nedajte zlodejom šancu a väčšie obnosy peňazí uloţte do banky 

 

 

 

 

 

Matúš Kubáň 

Martina Zaťková 

Adrian Feld 

Tamara Švecová 

Magdaléna Zákuťanská, 85 r., 

Tibor Jacko 73 r., 

Elena Fričová 87 r. 

Ivan Frič a Ľubomíra Čurillová 

Róbert Valla a Zuzana Hradská 

Peter Mojš a Stanislava Nosická 

Milan Diškanec a Petra Jurisová 

Juraj Budvesel a Alena Šimčeková 

 

 

 

Slovenský zväz telesne 

postihnutých srdečne blahoţelá 

svojim členom k významným 

výročiam. 

Iveta Adamčiaková, Katarína 

Bellová, Božena Kohútová, Emília 

Víťazová, Anton Weisz, Tibor Joób, 

Ľubomír Kúkol, Vladimír Hegedúš, 

Ján Hošala, Ľubomíra Husarčíková 

Prijmite kytičku 
šťastia, čo nikdy 

nezvädne 
a čarovný balíček 

lásky, ktorý sa 
nikdy neminie. 

Kolárska Mária 87 r., Trnovská Ţelmíra 87 

r., Matulová Gizela 84 r., Vieriková Elena 

70 r., Tišťan Jozef 53 r., Smitek František 

57 r., Ing. Ľubomír Rybák 58 r.,  
 

Organizácia Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov sa zároveň lúči so svojim členom JOZEFOM 

BOHÁČIKOM, ktorý zomrel vo veku 88 rokov. Rodine vyslovujeme hlbokú a úprimnú sústrasť.  

Výbor ZO SZPB 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Horúce piatkové popoludnie (27.5.2011) v 

Ľubeli rušili hlasné výkriky a skandovanie 

detí školských klubov z Ľubele, Dúbravy a 

Partizánskej Ľupče, ktoré sa stretli v 

telocvični základnej školy na 1. ročníku 

súťaţe ŠKD v halovom futbale. Naše deti 

pod vedením pani vychovávateľky 

Bartánusovej kolektívne súperili  a tvrdo 

bojovali  o kaţdý bod. Za najlepšieho 

obrancu bol vyhlásený F. Feherpataky. Aj 

keď sme skončili prví od konca, chlapci 

zanechali  na ihrisku všetko čo patrí 

k futbalu. Pri záverečnom vyhlásení 

poradia druţstiev, odovzdania cien, všetci 

zúčastnení vyjadrili spokojnosť a prísľub 

účasti na 2. ročníku súťaţe. Poďakovanie 

patrí aj ZRPŠ pri našej základnej škole, 

ktoré zúčastneným finančne prispelo na 

cestovné a ako odmenu im zakúpilo  

detské náradie do pieskoviska. 

Majiteľ reštaurácie Sojka  im bezplatne 

umoţnil vstup do bazéna vo svojom 

zariadení.                       Jana Bartánusová 
 

 

Školský rok 2010/2011 sa skončil a my sa chceme pochváliť úspechmi našich ţiakov v okresných 
súťaţiach. Týmto chcem poďakovať všetkým ţiakom a učiteľom, ktorí ich na tieto súťaţe pripravovali.  

Olympiády patria medzi najnáročnejšie súťaţe a naši ţiaci sa vôbec nedali zahanbiť.  

Takéto sú ich výsledky: biologická olympiáda „Rastliny a zvieratá našich lesov“ – Lukáš Tomčík, 

Kristínka Rybáková, Radovan  Toček, Ľubomír Staroň, Dávid Zeman – 1. miesto, pripravovala ich 

Mgr. Zuzana Lehotská, biologická olympiáda  „Poznaj a chráň“ – Kristínka Rybáková -3. miesto /Mgr. 

Jana Vitálišová/, dejepisná súťaţ „Povstalecká história“ – Filip Havlan, Veronika Hladišová, Ivana 

Kráľová – 3. miesto /Mgr. Malvína Zvarová/, biologická olympiáda, kat. D – Lukáš Tomčík, 7. miesto 

/Mgr. Zuzana Lehotská/ 
Ako úspešní riešitelia obstáli aj ţiaci: Filip Havlan, Rastislav Sekan, Alžbeta Kráľová, ktorí nás 

reprezentovali na dejepisnej olympiáde /Mgr. Malvína Zvarová/. Na okresných kolách v umeleckých 

súťaţiach nás úspešne reprezentovali nasledujúci ţiaci: Slávik Slovenska – Radovan Toček – 3. miesto 

/Mgr. Slavomíra Bencúrová/, Hviezdoslavov Kubín – Radovan Toček – 4. miesto /Mgr. Lucia 

Moravčíková/. Naši ţiaci sa „nestratili“ ani v okresných kolách športových súťaţí. Napríklad v malom 

futbale naši ţiaci: Jozef Kráľ, Jakub Lupták, Ján Rybák, Pavol Rybák, Radovan Toček, Dávid Zeman, 

Jakub Nemec, Matúš Hollý a Juraj Trepáň obsadili 2. miesto a v súťaţi „Floorball na Liptov“ skončili ţiaci: 

Erik Kríţovský, Jakub Nemec, Rastislav Sekan, Jozef Kráľ a Martin Hazucha opäť na peknom druhom 

mieste. Na športové súťaţe ţiakov pripravovala Mgr. Iveta Hlavatá. 

Toto sú len tí najúspešnejší, ale je ešte veľa ţiakov,  ktorí  sa zapojili do rôznych iných súťaţí. Tento rok im 

to aţ tak celkom nevyšlo, ale netreba strácať nádej a chuť niečo dokázať. Drţíme im v tom palce. 

...milí ţiaci a kolegovia, ešte raz sa Vám chcem za úspešnú reprezentáciu školy poďakovať  a dúfam, ţe sa 

s takým nadšením pustíte do neľahkých súťaţí  aj nasledujúce roky. 

Mgr. Jana Vitálišová 

 

 

 J.Hladiš, N.Fryková, F.Feherpataky, E.Brdárová, J.Peško, S.Plch, P.Peško    

 

 

Futbalový turnaj školských klubov detí v Ľubeli 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V pondelok 28.6.2011 

sme sa celá druhá trieda 

vybrali na výlet na 

Donovaly. Na tento deň 

sme sa veľmi tešili, lebo 

sme vedeli, ţe nás čaká 

rozprávkový svet Pavla 

Dobšinského a veľa hier 

a dobrodruţstiev.  
 

Tridsiateho mája sme sa stretli, aby sme 

spoločne bojovali proti fajčeniu, lebo 31. 

máj je Svetový deň bez tabaku. Bolo nás 

síce len sedem, ale aj to stačilo na 

úspešné popoludnie. 

Hrali sme sa rôzne hry, porozprávali sme 

sa o našich pocitoch, skladali sme 

definície týkajúce sa nikotínovej 

závislosti, zaspievali sme si 

protifajčiarsku pesničku, pozreli sme si 

krátky film o fajčení a na záver sme 

zničili myšlienky na fajčenie tancovaním 

zumby. 

Dúfame, ţe podobné popoludnie sa 

znova uskutoční a ďakujeme pani 

učiteľke Lehotskej za veselé popoludnie 

bez tabaku.  
Simona Pethövá, 7.A 
 

 

 

 

Tridsiaty máj sa niesol na našej škole v duchu 

športových aktivít. Ţiaci od prvého do deviateho 

ročníka súťaţili na deviatich stanovištiach, kde vţdy 

museli splniť štyri úlohy. Za kaţdú splnenú úlohu 

mohli získať kúsok puzzle a časť slovnej indície 

k citátu. Medzi „najzákernejšie“ úlohy patrili 

pretláčanie s pani učiteľkou Lehotskou, hádanie 

športových ukáţok a skok na švihadle. Deti 

s radosťou zhadzovali kolky a skákali na fitloptách.  

Po absolvovaní všetkých aktivít jednotlivé 

súťaţiace skupiny poskladali a nalepili puzzle 

a výrok z oblasti športu. Podľa športových, 

vedomostných výkonov a správne poskladaných 

puzzle a výrokov boli ţiaci odmenení zdravými 

cenami.Dúfame, ţe športový deň potešil a tešíme 

sa opäť o rok!                      Mgr. Z. Lehotská 
 

 

 

Mestečko Habakuky nás vítalo 

neobyčajným rozprávkovým 

zjavom. Postavené zvláštne 

drevené a ţelezné domčeky len 

znásobovali naše očakávania. 

Všetky tri rozprávky boli 

zaujímavé a poučné.  Na záver 

sme šli do detského parku, kde 

nás čakali preliezačky, 

trampolína, bobová dráha 

a iné aktivity.  

 

Plní  dobrodruţstiev a dobrých dojmov sme sa vrátili domov.            Mgr. Michaela Fafaláková 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V týždni od 16. – do 20. mája sme na škole opäť zorganizovali zber papiera. Síce sa do zberu zapojilo len pár 
žiakov, ale  tí sa snažili aj za ostatných. Týmto by som im chcela poďakovať za snahu, lebo vyzbieraný papier  
je vhodnou druhotnou surovinu na výrobu nových výrobkov a hlavne žiaci týmto spôsobom pomohli 
životnému prostrediu. Medzi najlepších /tí, čo nazbierali viac ako 40 kg/ „zberačov“ patrili: 
Michaela Bartíková  -325kg    Rastislav Sekan - 292 kg 
Dalibor Lezo  - 125 kg    Eliška Adamčiaková - 113,5kg 
Silvia Kalužová - 45 kg     Michaela Jacková - 75,5 kg 
Martin Hazucha - 54,7 kg    Janka Dobáková - 58 kg 
Martinka Hošalová -76kg     Kristínka Haragová - 76 kg 
Klaudia Hollá  - 76 kg     Lenka Macáková - 76 kg 
Stanka Mojšová - 290 kg   Betka Kráľová  - 290 kg 
Vďaka samozrejme patrí všetkým, ktorí sa do zberu zapojili a čo i len jedným kilogramom starého papiera 
prispeli na dobrú vec.         Mgr. Jana Vitálišová 
 

Majáles či juniáles má v našej obci 

dlhoročnú tradíciu. Uţ veľa rokov sa 

na jeho organizácii podieľa rada 

rodičov s pedagogickým zborom našej 

školy. Tanečnú zábavu tohto roku 

vystriedala zlatokopecká horúčka. 

Juniáles sme mohli dočasne 

premenovať na Westerniáles. Pod 

vedením animátorov z 1. Liptovskej 

umeleckej agentúry si mohli škôlkári 

a školáci zasúťaţiť v ryţovaní zlata, 

triafaní na terč, v behu na rýchlosť, 

rozoznávaní potravín podľa čuchu 

a zraku, či lezení po lane. Prihlásiť sa 

bolo potrebné u šerifa, ktorý rozdal 

deťom bodovacie kartičky. Pri splnení 

kaţdej disciplíny dostali deti mušle 

alebo „peniaze“, za ktoré si nakúpili 

v stánku rôzne odmeny. Mladší ţiaci 

sa dobre zabávali. Starší by však 

privítali zábavu vhodnejšiu ich 

záujmom. Guláš od šéfkuchárov bol 

výborný a deti si dali dupľu aj 

podvečer.  Najdôleţitejšie ale bolo, ţe 

sa všetko zaobišlo bez daţďa. A keď 

sa slniečko schovalo za kopce, zima 

poslala všetkých domov.  

Uţ teraz sme zvedaví, čím nás 

prekvapí budúcoročný „--jáles“. 

 

Ja jáles , Ty jáles,  

spravme spolu  majáles. 

My jáles, Vy jáles  

veselo je za ten les. 

Prejde rôčik, príde čas 

juniáles bude zas. 
p.uč. A. Ganobjaková 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na prelome mája a júna 
nám bolo dobre, lebo sme 

sa nemuseli učiť. Chodili 

sme na plavecký výcvik. 

Konal sa v Ruţomberku na 

krytej plavárni. Chodili 

sme všetci ôsmi s našou 

pani učiteľkou a so 

štvrtákmi a ich pánom 

učiteľom. Siedmi z našej 

triedy vedeli plávať. Učili 

nás plavčíci Martin a Peter. 

Boli veľmi vtipní. Páčilo sa 

nám skákanie do vody. 

Nepáčila sa nám rozcvička. 

Nakoniec sme sa naučili 

plávať všetci. Je nám 

smutno, ţe sa výcvik 

skončil a musíme sa zasa 

učiť.         Ţiaci 3.A triedy 

 

 

 

Posledným zazvonením  školského zvonca uplynulo obdobie, počas ktorého som mala moţnosť 

vykonávať funkciu predsedu rodičovského zdruţenia.  Dovoľte mi preto krátke poobhliadnutie. 

Predovšetkým cítim úprimnú potrebu poďakovať sa Vám - členom rodičovského zdruţenia  za prácu, 

ktorú ste pre rodičovské zdruţenie za posledné tri roky vykonali. Náš spoločný výsledok hovorí za všetko a 

je aj najlepšou odpoveďou neprajníkom. Spolu sme pre naše deti pripravili mnoţstvo  kultúrnych 

a zábavných podujatí, pomohli sme materiálne vybaviť učebne, zakúpili sme vyučovacie pomôcky. 

Zásluhu na tom má kaţdý z Vás a ja Vám za to zo srdca ďakujem. Ďakujem Vám za  priateľské  vzťahy, 

obetavú spoluprácu a tvorivú atmosféru. Ďakujem aj za  dobre mienenú tvorivú kritiku a mnoţstvo 

spoločne strávených hodín pri príprave jednotlivých podujatí. Veľmi pekne ďakujem aj pani riaditeľke, 

celému pedagogickému zboru a všetkým zamestnancom školy za  korektné vzťahy a pomoc pri príprave 

kaţdej akcie. 

Osobitne ďakujem starostovi obce p. Fričovi,  pracovníčkam obecného úradu a zastupiteľstvu  za 

pochopenie,  podporu a finančné i nefinančné príspevky nášmu zdruţeniu. Takisto moje poďakovanie 

patrí všetkým podnikateľským subjektom, ktoré nám akokoľvek prispeli na našu  činnosť, či uţ 

materiálne alebo finančne.  

Mojim odchodom z funkcie samozrejme nič nekončí. Úprimne si ţelám, aby  činnosť  rodičovského 

zdruţenia fungovala aspoň tak ako doteraz, deti pomoc tejto inštitúcie budú určite potrebovať. K tomu 

prajem novému vedeniu  a členom veľa trpezlivosti, nápaditosti a odvahy.   

Všetkým Vám  prajem krásne prázdniny a úspešný štart do nového školského roka!  

     Lucia Záchejová, predseda rodičovského zdruţenia 

 

 

Detská lekárka MUDr. Droppová oznamuje, ţe do 30.7.2011 sa v detskej 

ambulancii v Partizánskej Ľupči nebude ordinovať z dôvodu čerpania 

dovolenky. Zastupovať ju bude MUDr. Šlepecká, alebo MUDr. Bobulová 

v Poliklinike v Liptovskom Mikuláši, na II. poschodí, prípadne od 15:30 

lekárska sluţba prvej pomoci.  

 



 

 
Naschvál začínam svoj článok týmto 

podnadpisom.  Nie, ţe by 

LUNETRDLO mrelo, alebo sa 

zomrieť chystalo, len sa trošku 

odmlčalo na stránkach obecných 

novín. A som sa ich aj pýtala, ţe 

prečo... ale vraj, sa im nechcelo písať 

či čo.  Ale, kto občas sleduje iné 

médiá vie, ţe naši, ľupčianski 

divadelníci práve zavŕšili jednu 

z najúspešnejších sezón. Ono, ťaţko 

je povedať, ţe zavŕšili, lebo hrajú 

stále. Ale určitý medzník tu je, lebo 

v rámci tohtoročnej Scénickej ţatvy, 

ako celoslovenskej prehliadky 

amatérskej divadelnej tvorby, získalo 

LUNETRDLO 2.miesto na 

celoštátnej prehliadke divadla 

mladých EXIT 2011 v Levoči. Byť 

druhou najlepšou inscenáciou na 

Slovensku vo svojej kategórii je určite obrovský úspech. A vyjadrené stupienkami, tak vysoko 

ešte naši divadelníci nestáli. (Aj keď majú uţ 3 tretie miesta z najvyšších súťaţí). Na ceste 

k tomuto úspechu vyhrali okresnú súťaţ. Doslova „prevalcovali“ krajské divadelné 

Námestovo,  kde skončili spomedzi 10-tich súborov na absolútne prvom mieste,  pobrali čo sa 

dalo a získali aj cenu primátora. Na celoštátnej prehliadke potom uţ spomínané 2.miesto 

spomedzi 9-tich inscenácií. Ak pouţijem oskarovskú terminológiu, tak získali aj pár sošiek za 

autorstvo, dramaturgiu a réţiu, scénografiu a  aj niekoľko individuálnych hereckých výkonov.    

„Príjemne krvavý podvečer“ sa nerodil ľahko. Vlastne sa s inscenáciou trápili 4 roky. Začal ju 

spracovávať sám autor. Nejako to nešlo. Potom si réţiu zobrali do rúk mladí divadelníci 

a zase nič. Aţ  to 

nakoniec „dokrvavili“ 

viribus unitis- silami 

spoločnými. Aj medzi 

protagonistami došlo 

k viacerým výmenám. 

Kto predstavenie videl, 

asi mi dá za pravdu, ţe 

má príchuť Bloody Mary, 

ako sa volá jedna 

z poviedok, na motívy 

ktorých to všetko 

vzniklo.  Kaţdému chutí 
inak. Niekto si pýta aj 

viackrát a niekto, len tak 

prehltne, aby sa 

nepovedalo. Ale 

zapamätá si ju na 100% 

určite kaţdý.  A o to ide. 

... či?   

 

 



Od premiéry  25.6.2010 som 

v  divadelnej kronike 

zaznamenala zatiaľ 23 repríz. 

A to je na dedinské divadlo 

pomerne dosť. A ďalšie 

predstavenia sú uţ dohodnuté. 

Pýtala som sa autora, ţe čo ho 

tak oné... mrzí. Vraj ten chlp!  

Zase len ten povestný chĺpok,  

kvôli ktorému sa nedostali na 

prehliadku do Martina, kde sa 

otvárajú uţ aj horizonty 

vystúpení napríklad 

v zahraničí. A prečo? Nuţ 

zase peňáze! Tie koniec 

koncov, zabránili aj účasti na 

martinskej prehliadke. (Národné osvetové centrum prosto nemá taký prísun financií, aby sa na 

vrcholné podujatie dostalo viac súborov.)  Nevadí, nevadí, nejako sa začať musí... povedané 

slovami nadprap. Piatera- jednej z postáv inscenácie. A ono, nerobíme divadlo zďaleka len 

pre súťaţ... či? Veľkým prínosom je aj to, ţe vznikol zohraný a profesionálne, v tom 

pozitívnom slova zmysle „ohraný“ kolektív,  ktorý vie zapnúť aj mimo javiska a nedivadelne. 

Minule som videla divadelníkov ako pobiehali s kelňami a fúrikmi a dávali do poriadku takú 

kakadku za javiskom, ale predsa len jedinú kulisáreň v celom kultúrnom dome.  

A budúcnosť? Ľudia chcú hrať. Do súboru sa hlásia nové tváre. (Zopár odrastencov aj z  

Minetrdláckej liahne)  Nápadov je veľa, aj na 3 predstavenia, len ich učesať a pretriediť a ... 

hlavne nájsť  čas. Takţe: stihnú niečo naši divadelníci  do  toho  Štefana? .... či?  

Zopár divadelných fragmentov zapísala vaša ALO  (Agátha Lunetrdlová - rod. Ostrovidová) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecný futbalový klub Partizánska Ľupča sa 

zapojil do aktivít vyhlásených Slovenským 

olympijským výborom pre šport a ţivotné 

prostredie. 
V dňoch 7.5.2011 a 14.5.2011  členovia Obecného 

futbalového klubu Partizánska Ľupča uskutočnili 

brigádu pri upratovaní lesa Lesného komposesorátu, 

pozemkového spoločenstva Partizánska Ľupča. Dňa 

7.5.2011 sa brigády zúčastnilo 16 členov OFK P. 

Ľupča v lokalite Ľupčianska Magura, keď upratali od 

haluziny cca 1 ha lesa. Dňa 14.5.2011 sa brigády 

zúčastnilo 18 členov OFK Part. Ľupča v lokalite 

Kalište, kde upratali tieţ cca 1 ha lesa. Medzi 

najstarších brigádnikov patril p. Ferdinand Bartánus, 

najmladšiu generáciu reprezentovali Michal Peterec 

a Robert Pevný. 

Na spoločnej foto sú účastníci brigády. V tento deň si 

po skončení brigády pochutili na guláši, ktorý im 

pripravili členovia p. Július Sokol a p. Tibor Joób. 

Touto aktivitou športovci prispeli k  zveľaďovaniu lesa 

a tým k ochrane ţivotného prostredia.                          
Július Sokol tajomník OFK 

 

 

 
Jakub Janíček a Michaela Baláţecová v hre Príjemne krvavý podvečer.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Základná organizácia  Slovenského 

zväzu telesne postihnutých v Partizánskej 

Ľupči zorganizovala  pre svojich členov 

športový deň s posedením,  ktorý sa 

konal dňa 16. júla 2011 v areáli 

Obecného futbalového klubu 

v Partizánskej Ľupči. 
 

Súťaţilo sa v 5 disciplínach a to hod granátom na 

cieľ, kop lopty do bránky, plechovky, kruhy, hod 

šípkami a kto chcel, tak súťaţil. Vyhodnotili sa 

prvé tri miesta a to zvlášť ţeny a muţi a všetci 

boli odmenení cenami. Pripravená bola aj pestrá 

tombola, kaţdý si ju mohol zakúpiť. Po skončení 

a vyhodnotení súťaţe si všetci pochutili na 

dobrom guláši, ktorý navarili  kuchári,  p. Anton  

Weisz,  p. Antol Albín s pomocníkmi, za čo im 

patrí poďakovanie.  Okrem členov organizácie sa 

tejto akcie zúčastnili aj  pozvaní hostia a to za 

obecný úrad bol prítomný zástupca starostu p. 

Jozef Hegedúš, za Lesný komsposesorát, 

pozemkové spoločenstvo Part. Ľupča  p. Jozef 

Chalupka, za OR SZTP Lipt. Mikuláš p. 

Ľubomír Tomčík a prítomní boli aj zástupcovia 

ZO SZTP Dolný Kubín a ZO SZTP Liptovský 

Mikuláš.  Akcia sa vydarila, počasie nám prialo 

a všetci odchádzali spokojní,  s dobrou náladou 

a s predsavzatím, ţe takejto akcie sa zúčastnia aj 

na budúci rok.    

     

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Pripravila Anna Jacková, foto Daša Adamčiaková 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uţ po štrnástykrát organizoval Automotoklub 

Ruţomberok RUŽOMBERSKÚ RUŽU 

VETERÁNOV. Jednou zo zastávok na trase, kde sa 

predstavili historické vozidlá, bola aj naša obec. 

Prekrásne počasie, nové námestie, ľudová muzika 

a tanec privítalo pribliţne dvesto automobilových 

a motocyklových veteránov a pribliţne 250 

miestnych občanov a návštevníkov.  A bolo teda čo 

obdivovať. 16. júla, v sobotu, sme mali moţnosť 

pokochať sa naozaj nádhernými autami a nielen to, 

pobavili nás aj dobovo oblečené posádky týchto 

vyblýskaných skvostov. Dúfame, ţe sa u nás dobre 

cítili a tešíme sa zasa na moţnosť, kedy ich znova 

uvidíme. Ďakujeme všetkým, ktorí sa pričinili o to, 

aby táto akcia dopadla naozaj dobre a pomohli ju 

zorganizovať.              

 

 

 

 

 

 

 
 Pripravili : Renáta Antolová  

a  Bc. Dana Havlanová 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dobrovoľný hasičský zbor  v Partizánskej Ľupči sa od mesiaca mája zúčastňoval na rôznych súťaţiach. Súťaţili ţiaci, dorast aj 

dospelí a usmiestňovali sa na popredných miestach v rámci okresu aj kraja. 

15.5.2011 – v Pavčinej Lehote dospelí sa umiestnili na 1. mieste a postúpili do  okresného kola 

28.5.2011 – Part. Ľupča súťaţ o „Pohár starostu obce“ – 1. miesto dospelí, 1. miesto dorast 

28.5.2011 – okresné kolo hry „Plameň“ – 3. miesto ţiaci 

24.5.2011  - súťaţ jednotlivcov v Martine – zo 110 súťaţiacich sa na 11. mieste umiestnil Pepucha Tomáš a na 16. mieste Havlan 

Pavol 5.6.2011 – na okresnom kole v Liptovskom Ondreji sa dospelí umiestnili na 3. mieste a dorast skončil na 1. mieste, 

postúpili do krajského kola. 

12.6.2011 – na hasičskej súťaţi starou technikou v Liptovských Sliačoch obsadili dospelí  4. miesto. Okresné riaditeľstvo HZZ 

v Liptovskom Mikuláši vyzvalo na súťaţ jednotlivcov  a naši členovia obsadili 2., 3., 4. a 6. miesto. 

18.6.2011 – na medzinárodnej súťaţi o „Ţelezného hasiča“, kde súťaţili hasiči z Maďarska, Poľska, Česka a Slovenska,  z počtu 

78 zúčastnených skončil Vajda Pavel na 14. mieste. 

25.6.2011 – v krajskom kole, ktoré sa konalo v Lokci obsadil dorast 2. miesto. 

16.7.2011  - obhajujeme tretíkrát za sebou 1. miesto v boji o „Ţelezného hasiča“ 

Takéto výkony podávajú naši súťaţiaci na základe dobrej prípravy a chuti súťaţiť a nie je dôleţité vyhrať, ale najmä zúčastniť sa. 

Za dobré výsledky v súťaţiach sa chcem  touto cestou všetkým úprimne poďakovať a zaţelať tak dospelým, ako aj dorastu 

a ţiakom veľa elánu a síl v ďalšom športovom zápolení.                                                                                  Celestín Vajda 

 

 

  

A muţstvo obsadilo po mnohých rokoch najhoršie umiestnenie v II.triede oblasti Liptovský Mikuláš – Ruţomberok, 

skončilo na nelichotivom predposlednom mieste s 28 bodmi a skóre 28:47. Podpísali sa pod to jednak zranenia, ale aj 

nezodpovedný prístup niektorých hráčov,  hlavne však nechuť mladých hrať. Treba dodať, ţe v zápasoch nás podrţali brankári 

Záborský a Španko a skutočnosť ,keby naši hráči neboli vyhrali v Iľanove a Galovanoch mohli sme skončiť aj horšie. Najlepším 

strelcom bol Martin Sokol so 4 gólmi a nasledovali: M Frič,R.Slabej R.Kráľ,P.Kendera, ktorí strelili po 3 góly. Po zváţení 

všetkých skutočností sa výbor OFK rozhodol muţstvo posilniť, keď sme na hosťovanie obstarali nasledovné posily - Ján Šingliar 

zo Závaţnej Poruby, Tomáš Kučka z Černovej, Juraj Španko z Liptovského Mikuláša, zaregistrovaný bol Patrik Macek 

z Ruţomberka, na prestup sa vrátil Dušan Bartánus z Ruţomberka. Verím, ţe sa nám podarí vrátiť na vyššie priečky tabuľky 

a tak lepšie reprezentovať klub a obec. Naše muţstvo sa zúčastnilo dňa 10.7.2011 na turnaji v Ľubeli, kde sme turnaj vyhrali. 

Porazili sme domácu Ľubeľu 1:0,  vo finále sme s Dúbravou remizovali 2:2 a na pokutové kopy sme vyhrali 3:2. Výbor OFK, 

ako aj členovia sa dňa 9.7.2011 zúčastnili na brigáde, za účelom rekonštrukcie podlahy terasy na ihrisku, finančné prostriedky na 

vybetónovanie prisľúbil starosta obce.  Muţstvo ţiakov v tejto sezóne skončilo na 8. mieste s 13 bodmi, keď vyhralo 4 zápasy, 

čo je lepší výsledok ako vo vlaňajšej sezóne. Preregistrovali sme 7 ţiakov do dorastu a v prípade záujmu ich poskytneme na 

hosťovanie, aby s futbalom predčasne neskončili a boli tak potom k dispozícii do A muţstva. V súčasnosti nie je dostatočný 

počet hráčov na vytvorenie samostatného muţstva u nás. Prostredníctvom obecných novín sa chcem za podporu poďakovať 

obecnému úradu na čele so starostom, Lesnému komposesorátu, pozemkové spoločenstvo Partizánska Ľupča, spoločnosti 

Liptovia a.s. Liptovský Mikuláš, Vokume s.r.o Partizánska Ľupča, LK Servis-u s.r.o Part. Ľupča, Dobrovoľnému hasičskému 

zboru Partizánska Ľupča, firme ECM systéms s.r.o Partizánska Ľupča, firme Salatín s.r.o Partizánska Ľupča a všetkým,  ktorí 

prispeli 2% z dane právnickým a fyzickým osobám, členom a priaznivcom za účasť na brigádach, ako aj za to, ţe prišli 

povzbudiť futbalistov keď aj nešlo tak, ako si predstavovali.                                    Július Sokol, tajomník OFK 
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Príprava na štart súťaţe o Pohár starostu obce. Dospelí obhájili prvenstvo. Nástup účastníkov súťaţe okresného kola hry Plameň. Naši                              

poţiarnici získali 3. miesto 
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